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Aan de Vervoer Regioraad  
Amstel 1 
1011 PN Amsterdam        

 
Verzonden per email aan: bestuurszaken@vervoerregio.nl  

 
Onderwerp: Inspreektekst, Regioraad 1 oktober 2024 

Goedenavond dames en heren, 

Mijn naam is Niek Heering en ik ben voorzitter van de Stichting Vrienden van 
Duivendrecht. Ik spreek tot u als initiatiefnemer van de petitie Red bus 41.  
U kent mij inmiddels van mijn vorige inspreek momenten.  
 
Vanavond wil ik het weer hebben over motie 2 Behoud Buslijn 41, aangenomen 
op 31 oktober 2023. Aangezien er vanuit het DB nog steeds geen actuele 
voortgangsbrief is, maak ik de balans op tot nu toe. 

1. Als het besluit niet heroverwogen wordt, de consequenties van het 
inkorten van buslijn 41 nauwlettend te monitoren 

Voortgang 
Het monitoren van de gevolgen van de inkorting is nog steeds niet uitgevoerd. 
Dit ondanks de toezegging van het DB aan de heer Asruf in uw vorige 
vergadering van 9 juli. We zijn inmiddels bijna een jaar na aannemen motie. 
Hoe ingewikkeld kan het zijn? Vorige vergadering zei mevrouw Van der Horst 
dat er sprake was van een toename van het aantal reizigers. Wat is de reden 
dat deze rapportage dan nog niet met u als raad is gedeeld?   
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2. Met de vervoerder het gesprek aan te gaan om buslijn 41 zo snel mogelijk 
en met prioriteit weer tot aan Muiderpoortstation te laten rijden. 

Voortgang 
Vorige vergadering heeft mevrouw Van der Horst beloofd haar best te doen 
lijn 41 terug op route te brengen. Dat waarderen wij uiteraard enorm!  
Er is inmiddels veel nieuw personeel aangenomen bij het GVB. Wat echter de 
effecten zijn van deze en andere maatregelen is nog duister.  
 
Mijn advies aan u: vraag aan DB een voortgangsbrief over motie ‘Behoud Bus 
41’.  

Tot slot: voor uw overzicht heb ik onder mijn inspreektekst de relevante 
passages opgenomen uit het verslag van 9 juli 2024 

Dank u wel voor het luisteren. 
 
 
Met groene en kleinschalige groet, 
Mevrouw Niek Heering                   
 

Vanwege digitale verzending is deze inspreekreactie niet ondertekend 
 

Voorzitter                                           
Stichting Vrienden van Duivendrecht    

Uit notulen van de vergadering van 9 juli 2024: 
• Pagina 9:  ‘De heer ASRUF …  …Buslijn 41 moet zo snel mogelijk terugkomen 

en dat is mogelijk als het personeelstekort opgelost is.’  
• Pagina 10: ‘Portefeuillehouder VAN DER HORST ….   …Ten aanzien van 

buslijn 41 begrijpt ze de frustratie en het is goed dat hier aandacht voor is. 
Voorlopig kampt de vervoerder met een personeelstekort en wordt de lijn 
ingekort. Ze bestrijdt echter wel dat geen uitvoering is gegeven aan de 
motie. Ze belooft haar best te doen om alsnog voor elkaar te krijgen dat lijn 
41 volwaardig gaat rijden.’  

• Pagina 11: ‘De heer ASRUF …    …Bij buslijn 41 wordt gevraagd om een 
rapportage van het DB welke effecten er zijn van het inkorten van deze lijn.’  

• Pagina 12: ‘Portefeuillehouder VAN DER HORST ….   … De monitoring van 
buslijn 41 wordt toegezegd. Ze ziet het aantal reizigers op die lijn stijgen.’  
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